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DOMES SĒDES  PROTOKOLS 

Bauskā, Uzvaras ielā 1  

 

 

2022.gada 13.jūnijā        Nr. 11 

 

 

Sēde sasaukta 2022.gada 13.jūnijā plkst. 17  

Sēde atklāta 2022.gada 13.jūnijā plkst. 17.01 

 

Sēdi vada  Bauskas novada domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē piedalās 17 Bauskas novada domes deputāti 

deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Solveiga Lineja, deputāts 

Juris Krievs, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Jānis Siugalis, deputāte Ināra Pētersone, 

deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Rihards Melgailis, deputāts Ingmārs Līdaka, deputāte 

Laine Baha, deputāts Jānis Kalniņš, deputāte Inita Nagņibeda, deputāte Līga Rimševica, 

deputāts Raitis Ābelnieks, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Arnolds Jātnieks 

 

Sēdē nepiedalās 2 deputāti: 

Aivars Okmanis – darbnespējas lapa 

Mārtiņš Mediņš – darba dēļ 

 

Sēdē piedalās: 

Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, datortīklu un datorsistēmu administrators 

Agris Pētersons, Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Juridiskā un 

iepirkumu departamenta vadītāja p.i. Evita Grigorjeva, Ekonomikas un finanšu departamenta 

vadītāja Indra Latviete, pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, laikraksta “Bauskas 

Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs, Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš 

Veinbergs, Būvniecības nodaļas vadītājs Ralfs Simanovičs, Brunavas pagasta nodaļas vadītāja 

Baiba Marčenkova 
 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas lietvedības sekretāre Ligita Jukšinska. 

 

SĒDES DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par aizņēmumu prioritārā investīciju projekta “Liepu ielas Brunavas pagastā pārbūve” 

īstenošanai. 

2. Par ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma un atvaļinājuma pabalsta piešķiršanu domes 

priekšsēdētājam Aivaram Okmanim. 

Domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks informē, ka izskatīšanai domes sēdē iesniegti 

pieci papildu jautājumi. Aicina balsot par priekšlikumu: sēdes darba kārtības papildināšana.  

 

Balsojums par darba kārtību 

Par lēmumu balso: "par"  -  
17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 
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Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  2 (Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis) 

Nolemj: 

Papildu darba kārtība: 

Papildināt sēdes darba kārtību ar 3.-7.punktu. 

 

 

3. Par papildu finansējumu būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam Iecavas vidusskolas pārbūvei. 

4. Par papildu finansējumu būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam sporta zāles pie Iecavas 

pamatskolas būvniecībai. 

5. Par papildu finansējumu būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam Sporta un Strauta ielu, 

Skaistkalnē pārbūvei. 

6. Par papildu finansējumu būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam Vecumnieku vidusskolas 

ēkas pārbūvei. 

7. Par papildu finansējumu būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam Skaistkalnes sporta zāles 

būvniecībai. 

 

 

1.p. 

Par aizņēmumu prioritārā investīciju projekta “Liepu ielas Brunavas pagastā pārbūve” 

īstenošanai. 

 

(I.Tijone, B.Marčenkova)) 

 

Ziņo: Ilze Tijone. 

Bauskas novada pašvaldība saņēma Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas 

vēstuli par valsts budžeta aizdevumiem pašvaldībām prioritāro projektu īstenošanai. Investīciju 

projekta “Liepu ielas Brunavas pagastā pārbūve” īstenošana paredzēta Bauskas novada Attīstības 

programmas 2022.-2028.gadam investīciju plānā vidējā termiņa attīstības prioritātē 8. Projekta 

mērķis ir veikt Liepu ielas pārbūvi Grenctāles ciemā Brunavas pagastā, lai uzlabotu satiksmes 

drošību un uzņēmējdarbības vidi, kā arī samazinātu ceļa uzturēšanas izmaksas. Vides 

aizsardzības un reģionālās attīstības ministrija ir sniegusi pozitīvu atzinumu šim projektam par 

kopējo aizdevuma summu 1 000 000 EUR, tāpēc nolemts lūgt Pašvaldību aizņēmumu un 

galvojumu kontroles un pārraudzības padomei atļaut ņemt aizņēmumu par šādu summu Valsts 

kasē ar tās noteikto aizņēmuma procentu likmi. Aizņēmuma atmaksas termiņš ir 20 gadi un tā  

pamatsummas atmaksa uzsākama 2024.gada martā.   

J.Krievs aizrāda, ka lēmuma projekta lemjošajā daļā 4.punktā nav tādi paši skaitļi kā 

lēmuma projektā – starpība ir 20 tūkstoši. 

I.Tijone paskaidro, ka tā ir cilvēciska neuzmanības kļūda, kas tiks izlabota - pareizā 

summa ir 23 475,21 EUR. 

V.Čačs jautā, vai atlikums nākamajam gadam - viens miljons euro - ir no pamatbudžeta 

vai arī šo summu būs iespējams  aizņemties. 

I.Tijone atbild, ka ir saņemta koncepcija no Vides aizsardzība un reģionālās attīstības 

ministrijas -  sakarā ar valsts budžeta finansējumu, turpmāk šādas mērķdotācijas  turpināsies šajā 

gadā un arī nākamajā gadā, paredzot iespēju aizņemties. 
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G.Kalniņš: koncepcija ir optimistiska, zinot, ka budžetu pieņems pēc 14.Saeimas 

vēlēšanām, bet prioritārajiem projektiem nav nekādas garantijas.  

A.Mačeks informē, ka šī gada 8.jūnijā notika Latvijas Pašvaldību savienības rīkotā 

reģionālā un sadarbības komitejas sēde, kurā tika atzīmēts, ka šādi projekti ir aktuāli visā Latvijā 

un tika apliecināts, ka nākamajā gadā šādiem mērķiem būs pieejams finansējums. 

A.Jātnieks atbalsta šo  lēmuma projektu un uzskata, ka tas ir jāvirza tālāk. Tas tika iesākts 

vēl iepriekšējā sasaukuma laikā. 

Vairāk iebildumu nav. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Jānis Kalniņš, Juris 

Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Guntis Kalniņš) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 278 "Par aizņēmumu prioritārā 

investīciju projekta “Liepu ielas Brunavas pagastā pārbūve” 

īstenošanai" ar labojumiem. 

 

 

2.p. 

Par ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma un atvaļinājuma pabalsta piešķiršanu domes 

priekšsēdētājam Aivaram Okmanim. 

 

(E.Grigorjeva) 

 

Ziņo: Evita Grigorjeva. 

 Bauskas novada pašvaldībā saņemts domes priekšsēdētāja Aivara Okmaņa iesniegums ar 

lūgumu piešķirt ikgadējo apmaksāto atvaļinājumu un piešķirt atvaļinājuma pabalstu. 

 Deputātiem iebildumu un jautājumu nav. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 279 "Par ikgadējā apmaksātā 

atvaļinājuma un atvaļinājuma pabalsta piešķiršanu domes 

priekšsēdētājam Aivaram Okmanim". 
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3.p. 

Par papildu finansējumu būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam Iecavas vidusskolas 

pārbūvei. 

 

(R.Simanovičs, I.Latviete, M.Veinbergs) 

 

Ziņo: Ralfs Simanovičs. 

Šobrīd no līgumslēdzēju pusēm neatkarīgu un iepriekš neparedzamu iemeslu dēļ strauji 

pieaug būvniecības izmaksas, kas būtiski apgrūtina iepriekš noslēgto būvdarbu līgumu izpildi. 

Tas saistīts ar enerģētisko un dažādu cita veida resursu cenu kāpumu. Pēc pārrunām ar 

būvniekiem panākta zināma vienošanās par cenu sadārdzinājumiem piecos būvobjektos. Tas 

atspoguļots kopējā tabulā (tā tiek demonstrēta uz ekrāna). Tabulā kā sestais objekts iekļauta arī 

Ceriņu ielas Vecumniekos pārbūve, bet diemžēl vēl līdz šim brīdim nav panākta vienošanās ar 

būvniekiem par šīs ielas pārbūves izmaksām, līdz ar to Ceriņu ielas pārbūve uz laiku tiek atlikta. 

Kopā par sešiem objektiem pieprasītais sadārdzinājums ir 880 000 EUR, ieskaitot PVN 21%. 

Pieņemot, ka sadārdzinājums Ceriņu ielas pārbūvei varētu būt 11 000 EUR, pēc sarunām ar 

būvniekiem panākta vienošanās par 544 000 EUR sadārdzinājumu. 

 Sagatavoti pieci lēmumu projekti par papildu finansējumu piešķiršanu būvdarbu izmaksu 

sadārdzinājumam, kas skar šādus objektus: Iecavas vidusskolas pārbūve, sporta zāles pie Iecavas 

pamatskolas būvniecība, Sporta un Strauta ielu Skaistkalnē pārbūve, Vecumnieku vidusskolas 

ēkas pārbūve un Skaistkalnes sporta zāles būvniecība. Cenu sadārdzinājuma pamatojumam 

būvnieki iesnieguši daudz piegādes dokumentus, pavadzīmes un rēķinus ar šā brīža aktuālajām 

cenām. Balstoties uz Centrālās statistikas pārvaldes aprēķināto būvniecības izmaksu indeksu 

analīzi un Ekonomikas ministrijas vadlīnijām par būvdarbu izmaksu indeksāciju, Būvniecības 

nodaļas speciālisti izstrādājuši būvdarbu izmaksu indeksācijas metodi.  

G.Kalniņš uzskata, ka svarīgākais ir, lai darbi objektos turpinātos. 

J.Krievs: ir dažādas objektu stadijas, katrs objekts ir izvērtēts, panākta vienošanās par 

līgumsummām. Kāpēc tiek atlikta Ceriņu ielas pārbūve Vecumniekos? 

A.Mačeks paskaidro, ka Ceriņu ielas iepirkumu tāmē ir neprecizitātes, tās jānovērš. 

I.Latviete: nevienam no šiem aizņēmumiem nevar saņemt aizdevumu sadārdzinājuma 

segšanai. 

Uz V.Čača jautājumu, vai būvobjektu nodošana ekspluatācijā iekļausies plānotajos 

terminos, M.Veinbergs informē: Iecavas vidusskolas pārbūve jābeidz šī gada septembrī, sporta 

zāle pie Iecavas pamatskolas darbu nodošanas termiņš ir augusta beigās. Sporta zāles Skaistkalnē 

darbu pabeigšanas termiņš ir šī gada  15.novembris. 

Sporta un Strauta ielu Skaistkalnē pārbūves darbi šobrīd pabeigti līdz asfalta klāšanas 

stadijai. Bija paredzēts, ka asfalta klājuma kvadrātmetrs izmaksās 9 EUR, bet šī brīža iepirkumi 

uzrāda, ka tie varētu būt 13 EUR par kvadrātmetru. 

A.Mačeks uzsvēra, ka sarunas ar būvniekiem notiek vairākās kārtās un pašvaldība ir 

ieinteresēta, lai iesāktie objekti tiktu pabeigti. Novadā ir iesākti vairāki lieli projekti, piemēram, 

daudzfunkcionālais sociālo pakalpojumu centra būvniecība Bauskā, grupu dzīvokļu izbūve 

cilvēkiem ar garīgas attīstības traucējumiem Bauskā, Slimnīcas ielā 4. 

 R.Simanovičs: kas attiecas uz Iecavas vidusskolu – SIA “REATON” Bauskas novada 

pašvaldībai iesniegusi aprēķinus par būvdarbu sadārdzinājumu objektā par 308 011,85 EUR, 

ieskaitot PVN 21 %.  

Pamatojoties uz būvdarbu indeksācijas metodi, veikti aprēķini būvdarbu izmaksu 

sadārdzinājumam. Lai objektu pabeigtu un nodotu ekspluatācijā, būvdarbu izmaksu 

sadārdzinājumam papildus nepieciešams finansējums 225 020,52 EUR, ieskaitot PVN 21 %. 

I.Latviete paskaidro, ka šo papildu finansējumu paredzēts piešķirt no pašvaldības budžetā 

saņemtā iedzīvotāju ienākuma nodokļa ieņēmumiem, kas šī gada piecos mēnešos izpildīts par 

44,24 % paredzēto 40 % vietā. 

Jautājumu un iebildumu nav. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 280 "Par papildu finansējumu būvdarbu 

izmaksu sadārdzinājumam Iecavas vidusskolas pārbūvei". 

 

4.p. 

Par papildu finansējumu būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam sporta zāles pie Iecavas 

pamatskolas būvniecībai. 

 

(R.Simanovičs, I.Latviete, M.Veinbergs) 

 

Ziņo: Ralfs Simanovičs. 

SIA “SELVA BŪVE” Bauskas novada pašvaldībai iesniegusi aprēķinus par būvdarbu 

sadārdzinājumu objektā “Sporta zāles būvniecība pie Iecavas pamatskolas” par 144 743,89 EUR, 

ieskaitot PVN 21 %. Balstoties uz izstrādāto būvdarbu indeksācijas metodi, veikti aprēķini 

būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam. Lai objektu varētu pabeigt un nodot ekspluatācijā, 

būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam papildus nepieciešams finansējums 102 980,39 EUR, 

ieskaitot PVN 21 %. 

I.Latviete paskaidro, ka šo papildu finansējumu paredzēts piešķirt no pašvaldības budžetā 

plānotā naudas līdzekļu atlikuma gada beigās. 

Jautājumu un iebildumu nav. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 281 "Par papildu finansējumu būvdarbu 

izmaksu sadārdzinājumam sporta zāles pie Iecavas 

pamatskolas būvniecībai". 

 

 

5.p. 

Par papildu finansējumu būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam Sporta un Strauta ielu, 

Skaistkalnē pārbūvei. 
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(R.Simanovičs, I.Latviete, M.Veinbergs) 

Ziņo: Ralfs Simanovičs. 

SIA “Ceļinieks 01” Bauskas novada pašvaldībai ir iesniegusi aprēķinus par būvdarbu 

sadārdzinājumu objektā “Sporta un Strauta ielu pārbūve Skaistkalnē” par 11 637,48 EUR, 

ieskaitot PVN 21 %. Balstoties uz būvdarbu izmaksu indeksācijas metodi, veikti aprēķini 

būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam. Lai objektu “Sporta un Strauta ielu pārbūve Skaistkalnē” 

varētu pabeigt un nodot ekspluatācijā, būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam papildus 

nepieciešams finansējums 3 756,03 EUR, ieskaitot PVN 21 %. 

I.Latviete paskaidro, ka papildu finansējumu paredzēts piešķirt no Vecumnieku 

apvienības teritorijā esošo meža īpašumu izsoles ieņēmumiem un atzīmē, ka  lēmuma projekta 

lemjošās daļas 1.punktā norādīta neprecīza summa bez cipariem aiz komata, tā tiks izlabota. 

Pareizā summa ir “3756,03 EUR”. 

J.Krievs piebilst, ka lēmums ir pieņemts pareizs, no izsoles iegūto naudu atstājot 

attiecīgās apvienības pārvaldes teritorijā. 

Jautājumu un iebildumu nav. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 282 "Par papildu finansējumu būvdarbu 

izmaksu sadārdzinājumam Sporta un Strauta ielu, Skaistkalnē 

pārbūvei" ar labojumiem. 

 

 

6.p. 

Par papildu finansējumu būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam Vecumnieku vidusskolas 

ēkas pārbūvei. 

 

(R.Simanovičs, I.Latviete, M.Veinbergs) 

 

Ziņo: Ralfs Simanovičs. 

Personu apvienība “Kvintets M un REMCE” Bauskas novada pašvaldībai iesniegusi 

aprēķinus par būvdarbu sadārdzinājumu nulles ciklam objektā “Vecumnieku vidusskolas ēkas 

pārbūve” par 239 432,07 EUR, ieskaitot PVN 21 %. 

Pamatojoties uz būvdarbu indeksācijas metodi, ir veikti aprēķini būvdarbu izmaksu 

sadārdzinājumam. Lai objektā “Vecumnieku vidusskolas ēkas pārbūve” varētu pabeigt nulles 

ciklu, būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam papildus ir nepieciešams finansējums 112 998,62 

EUR, ieskaitot PVN 21 %.  

I.Latviete: papildu finansējumu paredzēts iegūt no Vecumnieku apvienības teritorijā 

esošo meža īpašumu izsoles ieņēmumiem. 

Jautājumu un iebildumu nav. 

Par lēmumu balso: "par"  -  17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 
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Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 283 "Par papildu finansējumu būvdarbu 

izmaksu sadārdzinājumam Vecumnieku vidusskolas ēkas 

pārbūvei". 

 

 

7.p. 

Par papildu finansējumu būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam Skaistkalnes sporta zāles 

būvniecībai. 

 

(R.Simanovičs, I.Latviete, M.Veinbergs) 

 

Ziņo: Ralfs Simanovičs. 

SIA “BILDBERG” Bauskas novada pašvaldībai ir iesniegusi aprēķinus par būvdarbu 

sadārdzinājumu objektā “Skaistkalnes sporta zāles būvniecība” par 144 889,38 EUR, ieskaitot 

PVN 21 %. 

Pamatojoties uz būvdarbu indeksācijas metodi, veikti aprēķini būvdarbu izmaksu 

sadārdzinājumam. Lai objektu “Skaistkalnes sporta zāles būvniecība” varētu pabeigt un nodot 

ekspluatācijā, būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam papildus ir nepieciešams finansējums 87 

667,49 EUR, ieskaitot PVN 21 %. 

I.Latviete informē, ka papildu finansējumu Skaistkalnes sporta zāles būvniecībai 

paredzēts piešķirt no Vecumnieku apvienības pārvaldes teritorijā esošo meža īpašumu izsoles 

ieņēmumiem, vienlaikus atzīmējot, ka lēmuma projekta lemjošās daļas 1.punktā pieļauta 

neuzmanības kļūda un neprecīzā summa tiks izlabota. 

Jautājumu un iebildumu nav. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 284 "Par papildu finansējumu būvdarbu 

izmaksu sadārdzinājumam Skaistkalnes sporta zāles 

būvniecībai" ar labojumiem. 
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Sēdi beidz  2022.gada 13.jūnijā plkst. 18.18. 

 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 13 lp. 

2. Bauskas novada domes priekšsēdētāja vietnieka A.Mačeka parakstītā sēdes darba kārtība 

uz 2 lp. 

 

 

 

Sēdes vadītājs      Aivars Mačeks 

 

 

Sēdes protokolētāja     Ligita Jukšinska 


